
 

Nota de premsa    
 
Vidreres farà el salt al Porta a Porta a les zones de La Goba, 
Terrafortuna i Puigventós el pròxim 16 d’Octubre 

Es tracta de la segona fase després de la implantació al nucli el dia 1 de Març 

Divendres, 6 d’Octubre de 2023 

El proper 16 d’Octubre els veïns i veïnes de La Goba, Terrafortuna i Puigventós trauran 
els seus residus a la porta de casa. És la segona fase del canvi de sistema de recollida. 
Així doncs, amb la posada en funcionament d’aquesta segona fase, restarà pendent la 
implantació al barri d’Aiguaviva, que es preveu de cares a finals del 2023 o principis del 
2024. 
 
Per tal que no hi hagin dubtes al voltant del canvi de recollida s’han portat a terme dos 
sessions informatives, tant en format presencial com en format telemàtic. Podeu 
recuperar la sessió informativa d’aquesta implantació al següent enllaç: 
 
https://www.youtube.com/watch?v=r-WBfwhywaE 
 
Les darreres setmanes s’ha repartit el “kit” pel nou sistema de recollida. No obstant, els 
veïns que encara no l’hagin recollit, poden venir al Pavelló Municipal demà divendres de  
15h a 19h i dissabte dia 14 d’Octubre, de 9:30 a 13:30 i de 15:00 a 19:00. Si teniu algun 
cas concret que cal tractar, podeu contactar amb el responsable de la gestió amb les 
següents dades 
 
Telèfon: 622330825 
Correu electrònic: portaporta@vidreres.cat  
 
Per tal de recollir el “kit” els vidrerencs i vidrerenques hauran de presentar una carta 
que hauran rebut prèviament a les seves llars.  
 
Per l’alcalde, Jordi Camps: “els canvis sempre costen però, després de la posada en 
funcionament d’aquest nou sistema al nucli, estem convençuts que prosperarà i que 
revertirem les dades de reciclatge a la zona”.  
 
 
 
 
 



 

 
 
 
La problemàtica dels residus a Vidreres 
 
La quantitat de la fracció rebuig que es genera a la zona actualment suposa més del 80% 
del total de  residus. Aquesta quantitat no és sostenible, tampoc és responsable 
mediambientalment ni viable econòmicament. No obstant, les dades al nucli després de 
la implantació del nou sistema de recollida estan al voltant del 80% de recollida selectiva. 
Una dada que demostra la viabilitat del sistema i que s’espera assolir a la zona duran els 
propers mesos. 
 
El regidor responsable de l’àrea, Enric Gual, explica que: “Cal veure el canvi de sistema 
com una millora. Fins que tothom no estigui habituat a llençar les escombraries 
d’aquesta manera, des de l’Ajuntament estem disponibles per resoldre dubtes i fer 
tantes sessions informatives com calgui”.  
 
Per a més informació 
 
comunicacio@vidreres.cat 
www.vidreres.cat 
 
  
 


